
Η ΑΞΙΑ ΤΗΣ ΠΡΟΣΩΠΙΚΗΣ ΕΥΘΥΝΗΣ Ν΄ΑΓΑΠΑΣ ΤΗΝ ΕΥΘΥΝΗ (ΚΑΖΑΝΤΖΑΚΗΣ)

Μπορέσαμε άραγε εμείς οι Νεοέλληνες να συνηδειτοποιήσουμε σε βάθος την αξία της
προσωπικής ευθύνης;
Κατηγορηματικά ΄΄ΟΧΙ΄΄.
Όλες μας οι ενέργειες και οι πράξεις μας δείχνουν τυχοδιωκτισμό .Ν΄αρπάξω εγώ τώρα και
άσε τον άλλο να ψάχνεται...  Άκουσα προ ημερών τον Δήμαρχο Καλαμπάκας αλλά και από
προγενέστερους Δημάρχους να ζητούν από τους πολίτες του Δήμου να μην παρκάρουν τα
αυτοκίνητά τους στον κεντρικό δρόμο της πόλης. Ειδικά αυτούς που έχουν καταστήματα.
Πιστεύει κανείς από εμάς ότι αυτό θα γίνει πραγματικότητα?
Η προσωπική ευθύνη δεν υπάρχει και σαν έννοια στο μυαλό μας. Απαιτούνται πολλές γενιές
εκπαίδευσης για να φτάσουμε εκεί που ο Ευρωπαίος πολίτης έχει φτάσει.
Άρα τι μας μένει ; Μόνο η πυγμή και η αυστηρότητα του νόμου μακριά από το λεγόμενο
πολιτικό κόστος...
Ηαλήθεια είναι πως στα δυτικά κράτη οι πολίτες ενεργούν εντελώς διαφορετικά και αυτό
κάνω και εγώ προσωπικά, διότι ο πολίτης έχει τεράστια δύναμη.
Δεν μπαίνουν για ψώνια σε αυτά τα καταστήματα που οι ιδιοκτήτες παρκάρουν τα
αυτοκίνητά τους μπροστά στα καταστήματά τους .
Αυτό γίνεται συνειδητά και αθόρυβα με εξέχουσα αποτελέσματα...

  

ΚΑΡΑΛΗΣ ΒΑΙΟΣ
Υ.Σ. Πρέπει να πω μπράβο στην δημοτική αρχή για τα νέα πάρκινγκ που δημιούργησε, όπως
και για την απόφαση να μην παρκάρουν αυτοκίνητα στον κεντρικό δρόμο . Μένει από όλους
εμάς να αγαπήσουμε την ευθύνη μας.......
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